
Zápisnica z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Bešeňová 

konaného dňa 09.10.2015 o 18:00 hod. v Bešeňovej 

 
Prítomní: 

 

Starosta obce   - Ing. Martin Baran 

Poslanci OZ - Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová,  

  Mgr. Marcela Kováčová                                        

Zamestnanci obce -Mgr. Martina Hajasová 

 

Prezenčná listina tvorí prílohu k zápisnici. 

 

 

Program 

 

     1./  Zahájenie 

     2./  Kontrola úloh  

     3./  Správa o  stave   financií  

     4./  Rozpočet k 30.06.2015 

     5./  Nájomné bytové domy A, B, C, D  

     6./  Projekčné akcie a projekty 

     7./  Rôzne 

     8./  Diskusia  

     9./  Záver 

   

 

 

1./ Zahájenie 

 

Ing. Martin Baran privítal prítomných na 6. zasadnutí OZ v roku 2015. 

Prítomní boli všetci poslanci – menovite:  

Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

 

P. hlavná kontrolórka sa ospravedlnila. 

                                       

Prítomná verejnosť – podľa prezenčnej listiny. 

 

Starosta obce navrhol zapisovateľku:–  Mgr. Martinu Hajasovú 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5    PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

Návrh zapisovateľa bol schválený.  

 



 

Starosta obce   navrhol  overovateľa zápisnice: Viera Tisoňová   

 

ZA: 4     PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 1 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:        Viera Tisoňová   
 

Návrh overovateľa  bol schválený 

         

 

Starosta obce navrhol overovateľa zápisnice:  Ing. Igor Nemec 

 

ZA: 4       PROTI:0      ZDRŽAL SA: 1 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     , Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:        Ing. Igor Nemec 
 

Návrh overovateľa  bol schválený 

 

 

2./ Kontrola úloh 

Starosta podal poslancom informácie o prebiehajúcich prácach v obci. 

-ornica IBV Sihoť stiahnutá následne odvezená – od p. Krakovského po Ing. Kubalu 

-štrky na IBV Sihoť dovezené , roztiahnuté 

-na zbernom dvore zatiaľ štrky nezrealizované, pretože sa nepodarilo zohnať lacnejší materiál 

-zámková dlažba vybratá z Lidla dovezená poukladaná, napaletovaná na zbernom dvore 

-prechody pre chodcov v obci boli natreté po kolaudácii potravín COOP Jednota v júli 2015 

-MŠ - sklad na potraviny, chodba záchod zrekonštruované na základe pripomienky RÚVZ 

Liptovský Mikuláš. Práce sa realizovali v mesiaci júl--august 2015 

-MŠ - položená zámková dlažba, vytvorené nové parkovacie miesta, upravený vstup do 

materskej školy 

-opravený vyčnievajúci hydrant pri RD 78 a 72, tiež opravená komunikácia pri RD 108 

-vykopaný položený a zasypaný optický kábel na IBV Sihoť. Realizácia trvala cca 2,5 týždňa 

v mesiacoch júl august 2015, taktiež sa na prácach podieľali zamestnanci obce. 

- zamestnancami obce bol opravený výsuvný podstavec pod chladiacim boxom v dome 

smútku  

-MŠ – domontované klieštiny na strešnej konštrukcii  – realizované zamestnancami obce 

- zrealizované nové výplne lavičiek pred kostolom /nakoľko staré už boli zhnité/, realizácia p. 

Miroslav Trnovský 

-prebehli obecné akcie deň detí, deň otcov, Jánske ohne 

-MŠ – doplnené detské prvky v záhrade z pneumatík, ktoré realizovali zamestnanci obce  

-MŠ – terénne úpravy okolia zrealizované zamestnancami obce 

-prerobenie lavičiek na travertínovej terase na základe upozornenia Tanapu, že sa nachádzajú 

v ochrannom pásme. 

-v auguste 2015 zamestnanci obce zvárali a  natierali, stĺpiky na oplotenie Starej vodárne. 

(podklad pre realizovanie projektu Revitalizácia verejného priestranstva...) 



- v júli 2015 zamestnancami obce vymaľovaná chodba a okolie vonkajšieho vstupu v KD 

Bešeňová 

- obec odkúpila započítaním 4ks bilbordy oproti kongresovému centru do majetku obce od 

Akzent media s. r. o.  

- prebehli STK traktora, vlečky a prívesného vozíka 

- údržba verejnej zelene na verejných priestranstvách v obci 

- vysporiadané pozemky pod chodníkom na Liptovskú Teplú – parcely C KN 362/2, 362/1, 

362/3, 362/4, 362/5, 362/6, 362/7, 362/8, 362/9, 362/10 spolu o výmere 3970 m2 už sú 

zapísané na LV č. 182. 

- vysporiadané pozemky pod cestou od p. Záhradníka, zberný dvor až na obec Potok – parcely 

C KN 272/1, 272/3, 282, 355/3, 355/1, 355/2 spolu o výmere 13 051m2 sú zapísané na LV 

182. 

- vysporiadané pozemky pod cestou od p. Pepuchu po p. Mačniakovú – geom. plánom boli 

vytvorené parcely č. C KN 272/1, 272/4, 272/5, 272/6, 272/7, 272/8, 362/2 spolu 5 750m2 – 

GP je podaný na kataster, čakáme na zápis do C stavu. 

- vysporiadaný pozemok medzi p. Jaroslavom Baranom č. 36 a Jánom Jurkovičom č. 29 – 

parcely C KN 285/5, 285/8, 285/9 spolu 383m2 sú už zapísané na LV 182.  

- v letných mesiacoch zamestnancami obce vyčistené chodníky a obrubníky od zaburinenia 

- tabuľa na lepenie plagátov pola vyplnená polystyrénovou výplňou na špendlíky 

- Vodárenskou spoločnosťou Ružomberok a. s. bola odstránená porucha na vodovodnom 

potrubí pri MŠ  

- oprava hasičského auta Avie /neštartovala/ a za 2000 € bola zakúpená výzbroj pre hasičov 

z prostriedkov Ministerstva vnútra SR. 

 

 

3./  Správa o  stave   financií 

 

Správu podala pracovníčka obce Mgr. Martina Hajasová - tvorí prílohu k zápisnici. Správa 

bola prijatá bez pripomienok. Poslanci berú správu o stave financií na vedomie. 

 
 

4./  Rozpočet k 30.06.2015 

 

Starosta predložil poslancom rozpočet k 30.06.2015. Taktiež bol zaslaný elektronickou 

formou poslancom na oboznámenie sa. OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu- skutočný stav 

k 30.06.2015 

 

Návrh:  Schválenie úpravy rozpočtu k 30.06.2015. 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5    PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

Úprava rozpočtu k 30.06.2015 bola schválená. 

 

 



5./  Nájomné bytové domy A, B, C, D 

 

5.1 Bytové domy A, B – Na základe schválených fin. prostriedkov prebehli fyzické kontroly 

zamestnancov zo ŠFRB v auguste 2015 a Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR 

v septembri 2015. Súčasný stav - na LV č. 182 sú zapísané oba bytové domy aj s odstavnými 

plochami. Taktiež aj vodomery sú už prepísané na obec. Zo ŠFRB boli fin. prostriedky 

uvoľnené – vyplatené firme TREOS 70% financovania. Do 2 týždňov by malo byť 

prefinancovaných zvyšných 30% z Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR. 

V mesiaci september 2015 bola zaplatená prvá splátka úveru na ŠFRB. Bude potrebné 

pripraviť Nájomné zmluvy medzi obcou Bešeňová a nájomníkmi. Zmluvy sa pravdepodobne 

budú uzatvárať na 1-3 roky podľa platobnej disciplíny nájomníkov. Plánujeme zvolať 

schôdzu s nájomníkmi, kde budú podané informácie o ďalšom postupe.  

 

Návrh: OZ Odporúča pripraviť Návrh nájomných zmlúv s nájomníkmi A, B – zodpovedný 

starosta obce. 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5    PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

OZ Odporúča pripraviť Návrh nájomných zmlúv s nájomníkmi A, B – zodpovedný starosta 

obce. 

 

 

5.2 Bytový dom C /16 bytov/ – Práce na NBD C boli pozastavené, nakoľko sa čakalo na 

prefinancovanie NBD A, B. Prebehol zápis rozostavanej stavby do katastra pre čerpanie úveru 

pre firmu TREOS. S prácami sa bude pokračovať ihneď po uvoľnení prostriedkov. Predbežný 

termín ukončenia realizácie NBD C v lete/jeseň 2016. Odporučenie pre bytovú komisiu 

zasadnúť a vybrať nájomníkov do NBD C /16 bytov/. 

Už je vydané stavebné povolenie na cestu  a odstavné plochy. 

 

5.3 Bytový dom  D /12 bytov/ – Prebehlo územné konanie na stavbu bytového domu už je 

vydané právoplatné územné rozhodnutie na NBD D + prístupovú cestu+odstavné plochy a 

garáže. Bolo zahájené stavebné konanie pre objekty NBD D a 5 ks garáže.  

Na cesty a spevnené plochy sa bude podávať nová žiadosť o stavebné povolenie. 

 

 

6./  Projekčné akcie a projekty 

 

6.1 Cestná komunikácia k nájomným bytovým domom + Verejné osvetlenie k NBD 

– PD vypracovaná, žiadosti roznesené po inštitúciách dotknutých orgánov, bolo zahájené 

stavebné konanie verejnou vyhláškou pre vydanie stavebného povolenia. Stavebné povolenie 

je potrebné ak by sme sa uchádzali o financovanie v nejakej výzve na dotáciu. 

 

6.2 Cestná komunikácia IBV Sihoť + osvetlenie – PD vypracovaná, žiadosti roznesené po 

inštitúciách dotknutých orgánov, bolo zahájené stavebné konanie verejnou vyhláškou pre 



vydanie stavebného povolenia. SO 05 Dažďová kanalizácia prebehlo vodoprávne konanie – 

čakáme ešte na jedno stanovisko a na vydanie stavebného povolenia. 

 

6.3 Chodník a verejné osvetlenie na Liptovskú Teplú žiadosť so všetkými vyjadreniami 

dotknutých orgánov je podaná a čakáme na vydanie stavebného povolenia. Čakali sme na 

vysporiadanie pozemku 3 970m2. 

 

6.4 Rekonštrukcia kultúrneho domu na komunitné centrum – PD vypracovaná, je zahájená 

inžinierska činnosť, začaté stavebné konanie – žiadosti o vyjadrenie k PD dotknutým 

orgánom zaslané. Spodná časť KD ostáva zachovaná ako bolo dohodnuté. Poslanci si prezreli 

vypracovanú projektovú dokumentáciu. Do mesiaca by mohlo byť vydané stavebné 

povolenie. Poslanci si vyžiadali k náhľadu projektovú dokumentáciu. 

 

6.5 Revitalizácia verejného priestranstva obce Bešeňová – „Stará vodáreň“ – /dotácia 

5.000,-€/. Bol zrealizovaný plot medzi Starou vodárňou a Ing. Čavojom. Realizujú sa práce – 

predpoklad ukončenia do konca októbra 2015. 

 

6.6 Multifunkčné ihrisko – Podá podaná žiadosť na úrad Vlády SR – v tomto projekte sme 

úspešní neboli. /pri futbalovom ihrisku pozemok parc. č. C KN 287/2/. 

 

6.7 Fitpark – Prebehla verejná súťaž, boli oslovené 4 firmy. Dnes boli osadené prvky. 

Financovanie: - 3893,-€ Region Liptov OOCR 

  -   907,-€ Obec Bešeňová. 

 

6.8 Prístavba a nadstavba MŠ – Dotácia z úradu vlády 15 000 € - prebehla verejná súťaž na 

firmu ktorá bude stavbu realizovať. Obci Bešeňová boli doručené 4 cenové ponuky: 

GARS s. r. o. Liptovský Mikuláš   16 707,621 € 

Milan Protuš Bešeňová   15 815,138 € 

Jozef Pochyba – DOMINO Ružomberok 16 751,529 € 

TREOS s. r. o. Liptovský Mikuláš  18 791,990 €. 

 

Najvýhodnejšia cenová ponuka bola od Milana Protuša, Bešeňová 64. Od polovice októbra 

2015 sa začne s realizáciou. Tento projekt sa začal realizovať v roku 2010, kedy sa musela 

zrealizovať pre havarijný stav nová strecha. 

 

6.9 Železničná zastávka – Stavebné povolenie je právoplatné. Bol zaslaný list ministrovi 

dopravy p. Počiatkovi o osobné stretnutie – čakáme na odpoveď. Je to projekt cez 2 milióny 

eur a obec toľkými finančnými prostriedkami nedisponuje. 

 

 

7./  Rôzne 

 

7.1. Interná smernica o vnútornom systéme vybavovania podnetov súvisiacich 

s oznamovaním prostispoločenskej činnosti v zmysle zákona č. 307/2014 Z. Z. o niektorých 

opatreniach súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti. Návrh obdržali poslanci aj 

v elektronickej forme.  

 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Bešeňová berie na vedomie Internú smernicu č. 1. zo dňa 

09.10.2015 o vnútornom systéme vybavovania podnetov súvisiacich s oznamovaním 

protispoločenskej činnosti. 



Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5   PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bešeňová berie na vedomie Internú smernicu č. 1. zo dňa 

09.10.2015 o vnútornom systéme vybavovania podnetov súvisiacich s oznamovaním 

protispoločenskej činnosti. 

 

 

7.2. Návrh: Odpredaj osobného automobilu Škoda Felicia za 50,- € 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5   PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj osobného automobilu Škoda Felicia za 50,- € 

 

7.3 ÚPSVaR – Starosta obce informoval, že v letnom období pracovali cez úrad Práce 2 

zamestnanci. V pondelok sa podáva žiadosť na úrad práce na 4 zamestnancov na 9 mesiacov. 

95% z ceny práce hradí ÚPSVaR a 5% obec. Príspevok z ÚPSVaR predstavuje sumu 

18 461,16 €. 

  

7.4 Komasácia – Okresný pozemkový úrad Žilina nás vyzvala na potvrdenie záujmu 

o vykonanie komasácie. V Ružomberok sú na komasáciu pripravené 2 obce Bešeňová 

a Valaská Dubová. 

 

7.5 Do 30 októbra sa budeme uchádzať o dotáciu v ďalších projektoch na Environmentálny 

fond. /Splašková kanalizácia IBV Sihoť 102 604 € a Zberný dvor 332 853 €/. 

 

 

8./  Diskusia  

 

8.1 príspevok Ing. Nemca zrealizovať okolo fitness prvkov nejakú dlažbu. Starosta 

odpovedal, že by chcel podať projekt na cestovný ruch v ktorom bude cez stred navrhnutý 

napr. chodník, lavičky... Doteraz ešte žiadna výzva na rozvoj cestovného ruchu zverejnená 

nebola. 

8.2 príspevok poslanca Grenčíka na funkčnosť hasičského zboru. Starosta informoval, že 

tento rok sa nezúčastnili žiadnej súťaže – nerobia žiadnu činnosť, čo ho mrzí. Momentálne je 

nefunkčná striekačka. 

8.3 príspevok poslanca Milana Protuša na zakúpenie antuky pre tenisový oddiel. Keby sa 

kúpila ešte v tomto /jesennom/ období, nakoľko je cenovo výhodnejšia. 



8.4 príspevok poslanca Milana Protuša na nelichotivý vzhľad domu smútku. Poslankyňa 

Kováčová podotkla že je potrebné aj nové ozvučenie v Dome Smútku. Starosta sa vyjadril že 

aj strechu je potrebné opraviť. Starosta už oslovil p. Chmelického ohľadom ozvučenia - zatiaľ 

sa to však nedotiahlo. Obecné zastupiteľstvo odporúča zistiť cenovú ponuku na ozvučenie 

Domu Smútku /cintorína/. 

8.5 príspevok Protuša ku kontajneru pri supermarkete COOP Jednota o jeho 

oplotenie/prekrytie. Je tam veľký neporiadok, nakoľko je tam zväčša papierový odpad a ten sa 

rozfukuje. Tento problém sa riešil celé leto - starosta informoval na základe rozhovoru s p. 

Šlaukom z COOP Jednoty s. d., že zamestnanci majú kontajner prikrývať sieťou a taktiež 

údajne majú objednaný lys na papiere. 

8.6 Poslankyňa Kováčová informovala poslancov o zasadnutí komisie pre cestovný ruch. Na 

zasadnutí bolo prejednaných mnoho podnetov, ktoré viaznu na financiách. Poslankyňa žiada 

informáciu rozčleniť koľko bolo na dani za ubytovanie vybratých EUR od fyzických 

a právnických osôb a taktiež výšku financií z ktorých by mohla komisia realizovať projekty 

komisie cestovného ruchu. Návrh požadovanej sumy 25-30%. 

Poslanec Protuš sa pýtal aké sú projekty  - poslankyňa Kováčová informovala o možnosti 

zrealizovať projekty: -Kvetinová výzdoba obce  

   -Informačné centrum /pozemok oproti Hotelu Summit, kde sú bilbordy/  

   -Trhové miesto /pozemok pred Mačniakovcov č. 37, Baranovcov č. 37/. 

 

Starosta sa za seba vyjadril že číslo 25-30% určite nie, Komisia nebude môcť rozhodovať 

o týchto financiách. To môže len obecné zastupiteľstvo. Ak má komisia nejaký 

podnet/projekt, nie je problém z vybratej dane za ubytovanie od fyzických osôb vyčleniť aj 

100% fin. prostriedkov. Následne prebehla diskusia o možných projektoch – napríklad: 

-osadenie plastových máp /napr. z leteckých záberov/  

-viac košov na kovový odpad – prípadne dať oznamy do domácností o možnosti umiestnenia 

kovového a aj iného separovaného odpadu 

-komunikácia s Eurocom Investment s. r. o., týkajúca sa zľavových možností pre 

ubytovateľov. Starosta navrhol napísať podnet do mailu a následne s nimi budeme 

komunikovať. 

8.7 Poslankyňa Kováčová informovala poslancov o prejednávaných akciách Kultúrno 

školskej komisie: 

- 17.07.2015 sa konala tanečná zábava pre Materskú školu /plávanie, jazda na koňoch/, 

výťažok odovzdaný riaditeľke MŠ  

- 25.10.2015 - návrh uskutočniť deň úcty k starším /nakoľko sa zvykne konať v novembri/, 

návrh namiesto teplej večere podávať menšie občerstvenie /párky, chlebíčky/. Starosta sa 

k tomuto bodu vyjadril záporne, nakoľko starších občanov si treba raz do roka uctiť. 

- 23.01.2016 sa bude konať Ples Bešeňovcov  

- zakúpených 15ks nových prestieradiel na postele 

8.8 príspevok Ing. Nemca na neporiadok na zbernom dvore 

8.9 príspevok poslankyne Kováčovej osadiť k lavičkám pri kostole popolníky 

8.10 príspevok poslankyne Tisoňovej o zaslaní návrhov na SAD – otáčanie autobusu pri 

Supermarkete Jednota – starosta reagoval, že všetky doručené návrhy boli odoslané na SAD 

Liorbus. 

8.11 príspevok poslanca Protuša týkajúci sa vyriešenia /prehľad/ návštevného poriadku 

obecnej posilňovne. OZ odporúča vyriešiť návštevný poriadok obecnej posilňovne 

zodpovedný starosta obce. 

8.12 Diskusný príspevok p. Guothovej 

p. Guothová upozornila na predošlý podnet týkajúci sa zlepšenia kontroly výberu dane za 

ubytovanie od ubytovateľov v súkromí. Tým pádom by mala komisia pre cestovný ruch viac 



fin. prostriedkov pre cestovný ruch. Za seba skonštatovala, že za leto /2 mesiace/ odovzdala 

obci 150 €. Skonštatovala že keby túto sumu odovzdalo cca 50 ubytovateľov, za 2 mesiace by 

to bolo 7500 € a za rok by to bola podstatne vyššia suma ako doteraz. Povedala že je pekné že 

obyvatelia majú všetko k dispozícii, ale je potrebné robiť niečo aj pre turistov - pretože tu 

nechávajú časť peňazí a chcú niečo vidieť.  

Taktiež upozornila že ani ubytovatelia nie sú zvýhodnení. Skonštatovala, že ubytovatelia 

sponzorujú webovú stránku obce, nakoľko platia 32-33,-€/ročne nakoľko náklad na stránku je 

v rozpočte cca 1000,-€ ročne. V iných obciach majú ubytovatelia reklamu zdarma. Aspoň 

niečo by sa mohlo pre ubytovateľov urobiť a tak ich motivovať k plateniu dane.   

Starosta sa vyjadril, že problém s výberom dane za ubytovanie majú všetky obce ktoré túto 

daň zavedenú majú. Pokaľ v parlamente nepríjmu jasný zákon, je výber a odovzdávanie dane 

na benevolencii ubytovateľa. Je to jediná daň, ktorá je prenesená na výber ubytovateľa. 

Kontrolná činnosť obce spočíva v tom, že keď ubytovateľ do 15 dní daň neodvedie, tak sa 

posielajú výzvy na zaplatenie. Priamu fyzickú kontrolu /že prídeme do domu koľkí ľudia tam 

spia/ obciam žiaľ zákon neumožňuje.  

Informovala sa či sa podnet ktorý dávala /kontrola výberu dane za ubytovanie a čo sa za tie 

peniaze robí/ bude aj nejak riešiť. 

Milan Protuš sa vyjadril že by sa to mohlo vyskúšať – len bude problém nájsť človeka, ktorý 

bude chodiť po domoch kontrolovať daň.  

Poslankyňa Mgr. Kováčová informovala, že rozosielala ubytovateľom informačné maily 

o zriadení komisie pre cestovný ruch a vyzývala ich k nahláseniu podnetov a návrhov, ktoré 

by mala komisia riešiť. Žiaľ spätnú väzbu dostala len od 4 ubytovateľov. 

 

8.13 Príspevok p. Žiaka či aj pri ceste k bytovke existuje mapka ako na Sihoti – či cesta bude 

realizovaná aj k rodinnému domu s. č. 189. Poslanec Protuš ho informoval, že je 

k nahliadnutiu projektová dokumentácia. Pán starosta mu povedal že v projekte je počítané aj 

s cestnou komunikáciou aj k ich rodinnému domu - tiež s osvetlením. Projekty sú 

k nahliadnutiu na stavebnom úrade. Je to otázka financií – ak nebudeme úspešní cez fondy, 

bude sa realizovať postupne. 

 

 

9./  Záver 

 

Starosta vyzval zapisovateľku Mgr. Martinu Hajasovú o prečítanie návrhu uznesení. 

 

Hlasovanie: 

 

  ZA:  5     PROTI:  0    ZDRŽAL SA: 0 

 

Hlasovanie: 
ZA (menovite):   Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

PROTI (menovite): ---   

ZDRŽAL SA (menovite):---  

 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bešeňová  schvaľuje  návrh uznesení  ktoré boli predložené 

zapisovateľkou Mgr. Martinou Hajasovou. 

Starosta obce  sa poďakoval prítomným za účasť, aktívny a konštruktívny prístup na rokovaní 

a ukončil 6. zasadnutie OZ v roku 2015.  

 

 



V Bešeňovej dňa  09.10.2015 

 

        Ing. Martin Baran 

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Martina Hajasová, zapisovateľka    ..................................... 

  

Viera Tisoňová, overovateľka    ..................................... 

 

Ing. Igor Nemec, overovateľ     ..................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

ktoré sa konalo dňa  09.10.2015 v Bešeňovej 
 

Uznesenie č. 2015/06/01 
 

 

K bodu 1 zahájenie 

 

 
Návrh zapisovateľa:–  Mgr. Martinu Hajasovú 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5    PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

Návrh zapisovateľa bol schválený.  

 
 

Ing. Martin Baran 

   starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Bešeňovej dňa  09.10.2015 

 



 

Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

ktoré sa konalo dňa  09.10.2015 v Bešeňovej 
 

Uznesenie č. 2015/06/02 

 
 

K bodu 1 Zahájenie 

 

 
Návrh overovateľa zápisnice: Viera Tisoňová   

 

ZA: 4     PROTI: 0     ZDRŽAL SA: 1 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:        Viera Tisoňová   
 

Návrh overovateľa  bol schválený 

         

 

 

 

Návrh overovateľa zápisnice:  Ing. Igor Nemec 

 

ZA: 4       PROTI:0      ZDRŽAL SA: 1 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     , Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:        Ing. Igor Nemec 
 

Návrh overovateľa  bol schválený 

 

 
 

Ing. Martin Baran 

   starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Bešeňovej dňa  09.10.2015 



Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

ktoré sa konalo dňa  09.10.2015 v Bešeňovej 
 

Uznesenie č. 2015/06/03 
 

 

K bodu 4 Rozpočet k 30.06.2015 
 

 

Návrh:  Schválenie úpravy rozpočtu k 30.06.2015. 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5    PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

Úprava rozpočtu k 30.06.2015 bola schválená. 

 

 

 

 

Ing. Martin Baran 

   starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Bešeňovej dňa  09.10.2015 



Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

ktoré sa konalo dňa  09.10.2015 v Bešeňovej 
 

Uznesenie č. 2015/06/04 
 

 

K bodu 7 Rôzne 
 

 

Návrh: Odpredaj osobného automobilu Škoda Felicia za 50,- € 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5   PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj osobného automobilu Škoda Felicia za 50,- € 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Baran 

   starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Bešeňovej dňa  09.10.2015 



Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

ktoré sa konalo dňa  09.10.2015 v Bešeňovej 
 

Uznesenie č. 2015/06/05 
 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
1./ Kontrolu úloh z posledných zasadnutí OZ   

2./ Správu o stave financií 

3./ plnenie rozpočtu- skutočný stav k 30.06.2015 

4./ priebeh prác na investičných akciách NBD A, B, C, D 

5./ priebeh prác na projektových akciách akciách 

- Cestná komunikácia k nájomným bytovým domom + Verejné osvetlenie k NBD 

- Cestná komunikácia IBV Sihoť + verejné osvetlenie 

- Chodník a verejné osvetlenie na Liptovskú Teplú  

- Rekonštrukcia kultúrneho domu na komunitné centrum  

- Revitalizácia verejného priestranstva obce Bešeňová – „Stará vodáreň“  

- Multifunkčné ihrisko  

- Fitpark  

- Prístavba a nadstavba MŠ  

- Železničná zastávka  

- Informácie o komasácii  

6./ Internú smernicu č. 1. zo dňa 09.10.2015 o vnútornom systéme vybavovania podnetov 

súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti. 

7./ prjatie do Pracovného pomeru  4 zamestnancov na 9 mesiacov cez ÚPSVaR 

8./ Diskusné príspevky od občanov a poslancov špecifikované v bode 8. zápisnice 

9./ Diskusný príspevok p. Guothovej v zmysle bodu 8 zápisnice zameraný na kontrolu výberu 

dane za ubytovanie  

10./ Diskusný príspevok p. žiaka týkajúci sa realizácie miestnej komunikácie k RD č. 189. 

 

 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5   PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

 

 

Ing. Martin Baran 

   starosta obce 

 
 

 

 

V Bešeňovej dňa  09.10.2015 



Uznesenie zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

ktoré sa konalo dňa  09.10.2015 v Bešeňovej 
 

Uznesenie č. 2015/06/06 
 

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča 
1./ Vypracovať Návrh Nájomných zmlúv medzi Obcou Bešeňová a nájomníkmi v NBD A, B 

a uskutočniť schôdzu s nájomníkmi NBD A a NBD B – zodpovedný starosta obce 

2./ Zistiť cenovú ponuku na riešenie ozvučenia v Dome smútku – zodpovedný starosta obce 

3./ Zaslať oznamy do domácností o možnosti uloženia kovového odpadu – zodp. starosta obce 

4./ Vyriešiť návštevný poriadok obecnej posilňovne – zodp. starosta obce. 

 

 

Hlasovanie o návrhu : 

 

  ZA:  5   PROTI:   0   ZDRŽAL SA:  0 

 
- prítomní poslanci:       Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali ZA /menovite/:     Ing. Igor Nemec, Filip Grenčík, Milan Protuš, Viera Tisoňová, Mgr. Marcela Kováčová                                        

- hlasovali PROTI /menovite/: --- 

- zdržali sa / menovite/:  --- 

 

 

 

Ing. Martin Baran 

   starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Bešeňovej dňa  09.10.2015 



 


